

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-107

呈交視覺藝術科校本評核作品集通知

敬啟者：

根據教育局指引，每位應考 2025 年香港中學文憑試視覺藝術科考試的考生，作品集須於中五及中六期間發展及完成並呈交一個作品集，該部分佔文憑試本科成績的五成。有見及此，本年度修讀香港中學文憑試視覺藝術科的學生，必須於 **2024 年 8 月 30 日(星期五)下午四時正或以前**將校本評核作品集呈交予視覺藝術科科主任陳懷財老師。作品集必須包括：**3 份針對主題的藝術創作及 1 本研究工作簿**。此為公開試評核的重要組成部分，望學生能認真對待，逾期提交習作者，將按學校家課政策處理。如有任何疑問，可與陳懷財老師聯絡。

請於 2024 年 7 月 15 日或以前將回條交陳懷財老師，以便辦理及備案。如有查詢，請致電 2380 0241 與負責老師聯絡。

此致
各位家長

校長 招祥麒博士

2024 年 7 月 10 日

回 條

呈交視覺藝術科校本評核作品集通知

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S23/24-107）內容，業已知悉，並同意 貴校安排。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____ 家 長 姓 名：_____

班 別：_____ 班 號：_____ 簽 署：_____

請於 2024 年 7 月 15 日或以前將回條交陳懷財老師

2024 年 _____ 月 _____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No : S23/24-107

To: All Parents

10 July 2024

Visual Art SBA portfolio submission

According to the Education Bureau's guidelines, all candidates taking the Visual Arts Examination of the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination in 2025 have to develop, complete and submit a visual art portfolio during Form 5 and Form 6. This part counts for 50% of the grade of the HKDSE. In view of this, students who are taking the Visual Arts subject this year must submit their school-based assessment portfolio to the Department Head of the Visual Arts Subject, Mr.Chan **on or before 4:00 pm on August 30, 2024 (Friday)**. The portfolio must include: **3 theme-specific artistic creations and 1 research workbook**. This is an important part of the public examination assessment. We hope that students will take it seriously. Those who submit after the deadline will be dealt with according to **the school's homework policy**.

Please submit the reply slip to Mr. Chan on or before July 15, 2024 for processing and filing. If you have any enquiries, please contact the teacher in charge at 2380 0241. Thank you very much for your attention.

Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

----- ✂ ----- ✂ -----

Reply Slip

Visual Art SBA portfolio submission

To : The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No : S23/24-107 has been read and understood.

Name of Student : _____

Name of Parent : _____

Class : _____ Class No : _____

Signature : _____

Please submit the reply slip to Mr. Chan on or before July 15.

Date : _____